
23 maart 2025 

Beste mevrouw Sahin,  

 

Op 11 december zijn we met onze kinderen bij u op bezoek geweest. Zij willen u graag iets 

vragen:    

 

“Wij zijn Joep en Milan (allebei 7), en Melle en Mats (allebei 5). Wij zijn buurjongens en 

vrienden en spelen graag samen, het liefst buiten! We houden van racen en trucs doen 

met onze stuntsteps, rondjes rijden op de mountainbikes of skelters en lekker rennen, 

springen en klimmen. Milan zit zelfs op freerunnen! Wij dromen van een skatebaan in 

onze buurt, waar we met onze steps trucs kunnen oefenen. In Rijswijk en bijvoorbeeld 

Ypenburg zijn mooie skatebanen, maar wij kunnen daar niet zelf naartoe. In onze buurt 

zijn maar een paar speeltuinen en eigenlijk alleen voor kleine kinderen. Achter onze 

straat is een grasveld waar niets mee gebeurt, er groeit alleen onkruid. We kunnen er 

eigenlijk niet eens lekker op voetballen. Kan daar een (kleine) skatebaan of parcours 

komen waar we met onze vrienden kunnen spelen?” 

 

Eind 2022 zijn we in de Citroenvlinderstraat in RijswijkBuiten komen wonen. Onze kinderen 

zitten bij elkaar op school en spelen graag buiten. Het is onvermijdelijk dat ze dat ook doen 

langs parkeerplaatsen, stoepje-op-stoepje-af, stukken over straat. Het is tenslotte een 

dichtbebouwde buurt. Het park is op steenworp afstand, maar het zal vanwege de bouw nog 

wel jaren duren voor het vanuit onze buurt toegankelijk is.  

 

Joep en Melle woonden eerst in Sion, daar konden ze buiten spelen in speeltuinen voor 

verschillende leeftijdsgroepen, op autoluwe straten en veel grasstroken. Vanwege de 

tussenliggende Prinses Beatrixlaan is dat voor de kinderen helaas nog lang niet bereikbaar. 

Milan en Mats woonden voorheen in Den Haag en hadden vlakbij ook een freerunparcours. 

In zulke speelgelegenheden kunnen ze lekker en relatief veilig hun energie kwijt. 

 

Het zou heel fijn zijn als er in onze buurt ook een plek is waar ze zich veilig kunnen uitleven 

en die ook aantrekkelijk is voor de al iets oudere kinderen. Het grasveld achter onze straat 

lijkt daarvoor een heel logische plek.  

 

Ons verzoek aan de raad is dan ook, of die de mogelijkheid voor een kleine skatebaan, of 

vergelijkbare speelgelegenheid, wil onderzoeken. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Evelien van den Brink (moeder van Joep en Melle) 

Fabian van Baren (vader van Milan en Mats) 


